

### 1. Business Delivery Services

Qatar Post provides Business Delivery Services on an annual basis starting 1st January, and the rental period begins from the date of the lease agreement. The Customer may want to subscribe for the service during a year, and in which case a pro-rata charge is applied for each month until 31st of December.

The Customer may apply for Business Delivery Service if using an actual PO BOX, or Qatar Post will provide the Customer with a virtual PO BOX at additional cost in case the Customer does not have an actual one. Service activation is linked to the payment of the annual fee for new subscribers or the renewal of subscription for existing subscribers.

### 2. Payment Conditions

Annual PO BOX fees should be paid between 1st December and end of January for the year ahead. A late payment charge of QR 50 will be made from 1 February, followed by an additional QR 20 for every subsequent month of non-payment. Qatar Post has the right to suspend/cancel the service if the subscription is not renewed by April 1st as per Terms and Conditions.

### 3. Unknown Mail

In the event that the Customer receives by mistake mail items not addressed to the subscriber, the same shall be returned to Qatar Post.

### 4. Service Delivery

Business Delivery Services shall be available to to company premises for 6 days a week in case the Customer so requests, or in case there are items to be delivered. The Customer will be informed of the mail pickup and delivery times. Qatar Post has the right to change the pickup and delivery schedule.

### 5. Items Collection and Deliver - Pickup Mechanism

Qatar Post shall prepare an invoice of the postal fees concerning the items to be collected from the Customer for the purpose of delivery. Such invoices shall be sent on a monthly basis by the accounting department in Qatar Post for settlement, payment within 7 days.

### 6. Cancellation of Business Delivery service

In the case the Customer wishes to cancel the service, he or she shall then fill in the relevant form available at General Post Office, and pay all due fees. By 1st January.

Qatar Post has the right to cancel Business Delivery Service and the subscription, following a three-day-notice, in case it is found that the Customer is using the service for any illegal purpose.

### 1. خدمة أعمال واصل

يوفر بريد قطر خدمة أعمال واصل لمدة عام من 1 يناير، تبدأ من تاريخ بداية التعاقد ويمكن للعميل التعاقد على الخدمة خلال العام، وفي هذه الحالة سيتم تطبيق سعر شهري حسب المدة الباقية من العام وحتى 31 ديسمبر من كل عام، ويمكن للعميل أن يحصل على خدمة أعمال واصل إذا كان لديه صندوق فعلي وإذا لم يكن لدى العميل صندوق فعلي سيقوم البريد بتوفير صندوق افتراضي للعميل مقابل رسوم إضافية. إن تفعيل الخدمة مرتبط بعملية دفع الرسوم السنوية بالنسبة للعملاء الجدد أو تجديد الإشتراك السنوي للعملاء الحاليين.

### 2. تجديد الإشتراك

يجب دفع الرسوم السنوية لتجديد إيجار الصندوق خلال الفترة من 1 ديسمبر حتى آخر يناير وفي حالة التأخير تحتسب غرامة قدرها 50 ريال شهريا ابتداء من 1 فبراير وسيتم احتساب 20 ريال إضافية عن كل شهر تأخير وفقا للشروط والاحكام المتبعة. ويحق لبريد قطر إيقاف الخدمة في حالة عدم تجديد الإشتراك ابتداء من 1 إبريل، وفقا للقوانين واللوائح المتبعة.

### 3. الرسائل التي تم إيداعها بالخطأ

في حالة إستلام رسائل ليست لها صلة بالعميل يتم إعادتها الى مكتب البريد.

### 4. توصيل الخدمة

تتوفر خدمة التوصيل لمحل العمل لمدة 6 أيام في الأسبوع حال طلب العميل أو في حالة وجود مواد للتسليم وسيتم إخطار العميل بوقت التسليم والإستلام ويحق لبريد قطر تغيير جدول الإستلام والتسليم.

### 5. المواد التي يتم تجميعها من العميل بغرض الإرسال

بخصوص المواد التي يتم تجميعها من العميل بهدف الإرسال يتم عمل فاتورة بالرسوم البريدية لتلك المواد وتجمع الفواتير وترسل من قبل قسم الحسابات التابع لبريد قطر للتصلي شهريا، ليكون الدفع خلال 7 أيام.

### 6. إلغاء وسحب خدمة أعمال واصل

في حالة رغبة العميل بإلغاء الخدمة، يتوجب عليه تسديد كافة المبالغ المستحقة إن وجدت وتعبئة نموذج طلب الإلغاء في البريد العام وذلك في 1 يناير من كل عام، ويحتفظ بريد قطر بحقه في إنهاء التعاقد ووقف خدمة المشترك عن طريق إرسال إخطار كتابي للمشارك قبل ثلاثة أيام من وقف الخدمة في حال تبين أنه يتم استخدام الخدمة لأي غرض غير قانوني.



## BUSINESS DELIVERY APPLICATION FORM

## طلب اشتراك خدمة أعمال واصل

### COMPANY INFORMATION

### بيانات العميل

COMPANY NAME \_\_\_\_\_ إسم الشركة

COMPANY ACTIVITY \_\_\_\_\_ نشاط الشركة

SECTOR TYPE: GOV  OIL/GAS  FINANCIAL  SERVICES  OTHERS   أخرى  خدمات  مالية  غاز وبتروول  حكومي

COMPANY CONTACT PERSON NAME \_\_\_\_\_ إسم الشخص المسؤول

COMPANY CONTACT PERSON PHONE NUMBER           هاتف الشخص المسؤول

COMPANY CONTACT PERSON MOBILE PHONE NUMBER           جوال الشخص المسؤول

COMPANY CONTACT PERSON EMAIL ADDRESS \_\_\_\_\_ البريد الإلكتروني للشخص المسؤول

COMMERCIAL REGISTRATION NUMBER \_\_\_\_\_ رقم السجل التجاري

NUMBER OF EMPLOYEES \_\_\_\_\_ عدد الموظفين

PREFERRED LANGUAGE ENGLISH  ARABIC  اللغة المفضلة الإنجليزية  العربية

OTHER PO BOX (IF APPLICABLE)       صندوق بريد آخر

COMPANY ADDRESS (INWANI ADDRESS) \_\_\_\_\_ عنوان الشركة (عنواني)

BUILDING NUMBER     رقم المبنى

ZONE NUMBER     STREET NUMBER     رقم المنطقة     رقم الشارع

CITY \_\_\_\_\_ المدينة

THE FEE FOR MAIL PICKUP AND DELIVERY FROM YOUR CORPORATE PO BOX TO YOUR COMPANY PREMISES AND VICE VERSA 6 DAYS A WEEK IS QR 7,000 YEARLY.

إن السعر المحدد لاستلام بريدك وتوصيله من صندوق البريد الخاص بالشركة إلى شركتك والعكس 6 أيامه بالأسبوع هو 7,000 ريال قطري سنويا.

I CONFIRM THAT THE INFORMATION GIVEN ON THIS APPLICATION IS CORRECT AND I AGREE TO COMPLY WITH QATAR POST SERVICE TERMS AND CONDITIONS.

أقر بأن المعلومات الواردة في هذا الطلب صحيحة وأوافق على التقيد بشروط وأحكام خدمة بريد قطر.

APPLICANT NAME \_\_\_\_\_ بيانات العميل

APPLICANT SIGNATURE \_\_\_\_\_ توقيع العميل

DATE \_\_\_\_\_ التاريخ

COMPANY STAMP \_\_\_\_\_ ختم الشركة

PLEASE SUBMIT THIS FORM ALONG WITH:

- A REFUNDABLE DEPOSIT OF QR 500
- A COPY OF THE COMMERCIAL REGISTRATION
- A COPY OF THE AUTHORISED SIGNATORY
- A TRADE LICENSE

يرجى التكرم بتقديم هذا الطلب مع المتطلبات التالية:

- ودیعة قابلة للإسترداد بقيمة 500 ريال قطري
- صورة عن السجل التجاري للشركة
- وثيقة من جهة العمل للشخص المفوض بالتوقيع
- الرخصة التجارية للشركة

### FOR QATAR POST USE ONLY

### للإستخدام الداخلي

PO BOX NUMBER       رقم الصندوق

PO BOX LOCATION \_\_\_\_\_ موقع صندوق البريد